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ACTA DE LA REUNIO DEL 24 D’ABRIL 2018 DE LES JUNTES DELS 
CASALS I ESPLAIS D’AVIS DE SANT VICENÇ DELS HORTS 
 
 

 Aprovació de l’acte de la reunió anterior 

 Revetlla de Sant Joan 

 Subvencions 

 29ª Setmana de la Gent Gran 

 Precs i preguntes 
 
 
1- Aprovació de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta de la reunió anterior. 
 
 
2- Revetlla de Sant Joan 
 

La regidora de la Gent Gran, comenta que es podrà celebrar la revetlla a la 
pista polivalent Francesc Macià fins a l’1 de la matinada. 
 
Respecte al pressupost de la música, aquest no està contemplat en el 
pressupost, si l’any vinent segueix aquesta activitat, cap la possibilitat que si es 
posi en el pressupost. 
 
El Sr. Primitivo, comenta que és difícil trobar un grup per aquesta nit i proposa 
que algun Casal posi el seu equip de só, per aquest any, diu que presentarà el 
pressupost d’un grup. Presenta un pressupost de Caterin de 10,70 €, més el 
10% d’IVA. 
 
El Sr. Moliner, exposa que es molt important el fet que els Casals s’ajuntin que 
potser una nit meravellosa. 
 
El Sr. Primitivo comenta que presentarà una instància sol·licitant si l’Ajuntament 
pot col·laborar en la confecció dels tiquets pel sopar. 
 
La regidoria Paloma, es compromet a que hi hagi una ambulància per a la 
Revetlla. 
 
El Sr. José Delgado, diu que a l’1 de la matinada, estaran començant a menjar 
la coca, la Sra. Paloma contesta que poden celebrar la Revetlla en una altre 
espai, també fa saber que els dilluns li agradaria veure a molts jubilats a la 
Plaça de l’Ajuntament, a les concentracions que es fan per la reivindicació de 
unes pensions justes. 
 
El Sr. Jordi Prades comenta que hauria de haver un espai al municipi per 
celebrar festes. 
 
El Sr. Primitivo pregunta si hi ha possibilitat de parlar amb els veïns de la vora 
de la pista polivalent Francesc Macià, per poder allargar l’horari de la Revetlla 
en una hora, o sigui acabar a les 2 de la matinada. 
 
 

 
 



 
3- Subvencions 
 
El Sr. Carles Chafer diu que la gestoria contractada per a la gestió de les 
subvencions no fa res, també comenta que les subvencions s’haurien de cobrar 
al dia i respectar els períodes de convocatòries i de lliurament de les 
subvencions i els Casals que lliurin bé les subvencions cobrin primer. 
 
El Tècnic de la Regidoria de la Gent Gran, comenta que s’han de respectar els 
períodes de lliurament tant de les subvencions, com de la seva posterior 
justificació, ja que sinó no serà possible gestionar-les i com a conseqüència no 
es podran atorgar.  
 
 
4- 29a Setmana de la Gent Gran  

 
La regidoria Sra. Paloma, fa una explicació sobre el perquè del canvi de la 
Setmana de la Gent Gran d’octubre al maig. 
 
El Sr. Carles Chafer, diu que es va consensuar amb el Consell de la Gent Gran 
per realitzar la Setmana de la Gent Gran al mes d’octubre. 
 
El Sr. Bartomeu, posa en comú la lectura de la proposta de programació de la 
29a Setmana de la Gent Gran. 
 
 
5- Precs i preguntes  
 
El Sr. Moliner, diu que sembla que els pensionistes i els jubilats disposin de 
molts diners, ja que van poquets a les concentracions dels dilluns a la plaça de 
l’Ajuntament, seguidament fa una crida a que hi vagin a manifestar-se els 
dilluns. 
 
El Sr. Chafer, comenta que no es pot obligar a les persones a anar als llocs. 
 
El Sr. Moliner, diu que com està el tema de la Residència, la Sra. Paloma 
respon que se’ls convocarà a una reunió per explicar en que situació es troba la 
construcció de la nova Residència. 
 
A les 12.05 hores finalitza la reunió  
 
 
 
.  


